
 
 
REFERAT STYREMØTE  
 
Møtested Teams Dato: 20.5.2021 

Tid:   19:00 
 

Tilstede 
 

Nina Vøllestad, Jan Thomas Birkeland, Oskar A. Kleven, Anne-Lise Sørli, Eivind Aasheim, 
Anne Grete Kaasa, Andreas Jeksrud, Line Meinert Rød og Trond Linnestad.  

Forfall 
 

 

Referent 
 

Trond 

Dato neste 
møte 
 

Styremøter: 21. juni Georgs værelse. Eventuelt Teams. 
 

 
 
Nr.  Sak:  Vedlegg finnes i/Ansvar  
1   Godkjenning av referat fra styremøte den 6.4.2021  

 
 Vedtak: Tas senere 
  

 

2 Konstituering av styre – oppgavefordeling 
 

• Økonomi- og tilskudd: Anne-Lise 
• Treningstider: Anne-Lise og Anne-Grete 
• Hjemmeside og facebook: Dette bør ses i sammenheng med 

kommunikasjonsstrategien.  
JanThomas sier noe om dette på neste møte inkludert om intern 
kommunikasjon.   

 
 

 
 
 
 
Jan Thomas 

3 Oppfølging av årsmøtevedtak 
• Oppsummering av årsmøtet 

 
Diskusjon: 
Arbeidsfordeling for oppfølging av vedtak er skrevet inn i vedlegg til 
dette referat. 
 
Videre oppfølging: 
Neste oppgave for dette er å gjennomgå hvert punkt i dette vedlegget på 
neste styremøte.  
 

 
 
 
 
Se vedlegg til dette referat 
siste side. Henger på. 
 
 
 
Til neste styremøte 

4 
 

Oppsummering av møte vedr anlegg 
• Vi tar en oppsummering av inntrykk og hvordan vi best følger 

opp dette videre.  
 
Diskusjon: 
Alle som deltok, sa det var viktig å gjennomføre dette. 
Skaper fellesskap og tillit. 
Gode tilbakemeldinger. 
 
 
 

Se presentasjonene i 
mappen for seminaret 



5 
 

Retningslinjer for fordeling av tid til trening og anlegg  
 
Sindre orienterte om status i dette arbeidet.  
Det var på forhånd kommet inn en kommentar fra Follo FK. Denne ligger 
i mappen for styremøtet. 
 
Saken kommer opp i OIK 9. juni. 
 
Diskusjon: 
Kommunen ønsker også likeverdige priser i nord og sør fra høsten. 
Ifølge Sindre er det kommet reaksjoner fra klubber sør i kommunen som 
mener de kommer vesentlig dårligere ut enn før. Men kommunen har 
ikke regnet på de økonomiske konsekvensene på klubbnivå. Styret ba 
om at det gjøres beregninger av konsekvensene, eventuelt for et utvalg 
av idrettslagene. De beregninger som enkelte idrettslag har gjort, ser ut 
til å være feil.    
 
. 
 
Forslaget til gebyrer får særlig konsekvenser for de over 20 og for 
toppidrettsklubbene. Dette tas med i utvikling av toppidrettsstrategien. 
 
 
Det er viktig å holde de to sakene fra hverandre:  
Hvordan fordeler man timene mellom idrettslagene? 
Hva må man betale for timene? 
 
 
 
 
  
Videre oppfølging: 
Styret vil ta et oppfølgende møte på Teams før 9.6 for å enes om en 
skriftlig kommentar til saken. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6 Søknad til kommunen om driftstilskudd 
• Vi har fått utsettelse på søknad om driftstilskudd (se utlysning). 

Vi må ta stilling til hvordan vi skal begrunne søknaden, og 
hvilket beløp vi skal sette. Nina og Anne-Lise har laget et utkast 
til søknad som ble diskutert i møtet.  

 
 
 
Diskusjon: 
 
Utkastet til søknad ble gjennomgått. Det var også enighet om å søke 
kommunen om 225.000,- 
   
Videre oppfølging: 
Styremedlemmene gir feedback i løpet av helgen på utkastet til søknad 
som sendes til kommunen tirsdag neste uke. 

Dropbox: 
\NordreFolloIR\Nordre 
Follo 
kommune\Driftstilskudd 
 
Utkast er lagt i mappen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 
Alle gir feedback på 
søknaden i løpet av 
helgen. 

7 Orienteringssaker - Informasjon 
• Kommunens vedtak vedr. svømmehall og utbygging på Langhus 
• Nytt idrettslag - Follo Kunstløpklubb 
• Utmelding av idrettslag fra NIF – Berserk  
• Henvendelse fra Kråkstad IL vedr politiattester 
• Utlysning av "Anskaffelse på bemanning av publikumsbad 

Sofiemyr svømmehall" fra NFK 
 
Diskusjon: 
Politiattester er en utfordring. Tar lang tid og det hersker usikkerhet om 
rutiner og tidsfrister. 
 
Videre oppfølging politiattester: 
Trond undersøker mer om erfaringer med politiattester. 
 
Videre oppfølging «anskaffelse av bemanning» 
NFIR ønsker å vite hvordan dette skal gjøres i fremtiden sett i lys av 
avtaler om drift jf vedlegg dette referat pkt 1 kulepunkt 6.   
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Trond  
 
 
 
 

 Daglig leder informerer 
 

• På oppfordring sendt på e-post rett i etterkant av møte. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

Eventuelt 
 
Oppegård IL jf artikkel i ØB. 
Anlegsplaner fra Oppegård IL er kommet for sent til å være innarbeidet i 
nåværende samlet anleggsplan. Hallen  finansieres av klubben selv på 
kommunens tomt. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



VEDLEGG TIL REFERAT FRA STYREMØTE NFIR 20. MAI 2021 

Sort skrift i punkt og kulepunkt: Fra årsmøte   
Rød skrift: Fra Nina 
Grønn skrift: Fra styremøte NFIR 20. mai 2021 

           Arbeidsprogram for Nordre Follo idrettsråd 2021-2022  
 

1. NFIR skal følge opp planene som er skissert i Strategisk plan for anleggsutvikling 2021-2030 
(vedlegg 1).  Følgende oppgaver prioriteres:   

• Arbeide for en raskest mulig realisering av svømmehall som sammen med 
eksisterende svømmehaller dekker dagens behov 
 
Vedtaket i kommunestyret innebærer at NFK selv bygger ny hall. (21x25 m) Forventet 
ferdig innen utgangen av 2023. Vi blir i arbeidet når NFK drar det i gang.  
 
Vi må få en oversikt for hvordan vi involveres. Svømmeklubbene skal også med.  
Men avventer litt hvordan dette skal skje. Først må vi høste erfaring for hvordan 
kommunen legger opp løpet. 
 

• Arbeide for at eksisterende anlegg rehabiliteres for å sikre tilstrekkelig kvalitet i 
anleggenes levetid 
 
Høsten 2021 tar vi en gjennomgang med idrettslagene om rehabiliteringsbehovene og 
går i dialog med NFK om oppfølging.  
 
Det er klart mye rødmerket i Behovsanalysen. Vi må være med å beskrive i detalj hva 
som er galt med anleggene fra idrettens side. Eksempler på dette kan være at det 
mangler en klokke eller andre vesentlige ting som hindrer gjennomføring av idrett. 
Sammen med klubbene vil vi belyse konkrete innspill for hvert bygg. Vi skal ta hall for 
hall. Klubb for klubb. Vi finner feil og mangler sammen. Arbeidet begrenses til ikke å 
gjelde gymsaler. Vi kan sende ut kommunens Behovsanalyse og spørre klubbene om 
dette stemmer der de har sin virksomhet. Vi må konkret beskrive hva som er 
konsekvensene av å ikke gjennomføre det vi ber om. Så må vi vurdere om vi skal 
utarbeide en bestilling. 
 
Hovedansvar: 
Anne-Lise og Eivind tar ansvar for inneanlegg. 
Jan Thomas og Andreas ansvar for uteanlegg. 
 

• Arbeide for at kommunen bygger flerbrukshaller med ekstra aktivitetsrom eller 
basishall ved bygging eller ombygging av skoler   
 
Være våken og pådriver for å få dette inn i NFKs planer. Alle har ansvar for å følge med 



På hvor dette kan bli aktuelt.  
 
På Sofiemyr er det besluttet en skole uten gymsal. Vi må bare ha øynene åpne når det 
kommer nye skoler. 
 

• Være pådriver for at det lages en plan for å etablere en felles friidrettsstadion i 
kommunen 
Nedsette en arbeidsgruppe med repr fra NFIR og friidrettsklubber. Første trinn: lage en 
plan som skisserer noen muligheter, mht lokalisering, kvalitet, evt sambruk med 
fotball eller annen utendørsidrett.  
 
Dette gjelder først og fremst Ski IL Friidrett og Oppegård IL. En arbeidsgruppe bør 
bestå av disse og to fra idrettsrådet som leder gruppen. Klubbene skal bidra inn.   
Arbeidet starter høsten 2021.   
 
Hovedansvar: Nina og Andreas pluss aktuelle klubber. 
 

• Arbeide for å få frem muligheter for kombinasjonsanlegg for utendørsidretter 
 
Nedsette en arbeidsgruppe med repr dra NFIR samt interesserte IL for å skissere noen 
muligheter. Vurdere videre aksjon deretter. Vi peker ut to personer i styret som driver 
dette arbeidet. Trond bistår med administrativ støtte.  
 
Hovedansvar: Oskar utpekt som leder for dette sammen med Trond. 
Lage et skjema som interesserte klubber kan fylle ut. 
 

• Være pådriver for at idrettslagene får likeverdige og hensiktsmessige avtaler for bruk 
av kommunens anlegg 
 
NFIR tar aktivt del i arbeidet med å få nye og likeverdige avtaler for IL. NFK er "eier" av 
saken, men vår stemme vil være viktig. Vi peker ut to i styret som har hovedansvar for 
dette.  
 
(Idrettsrådet har arbeidet med likeverdige avtaler siden september 2020 etter et møte 
med KIL og OI. Tildeling av treningstid vedtok idretten sitt forslag til regelsett på ex.ord 
årsmøte 18. januar. Kommunen lovet å gjennomføre workshops om hensiktsmessige 
leieavtaler sammen med NFIR.)  
 
Kommunen har lagt fram forslag til nye priser og tildeling av treningstid som skal til 
politisk behandling 9.juni. Dette vil bety innstramninger for klubbene i syd men bedre 
vilkår for klubbene i nord.  
Hvis da ikke kommunen bevilger en god sum penger jf administrasjonen. Det vil nok ta 
et år før alle avtalene er på plass og klubbenes økonomi har tilpasset seg de nye 
rammebetingelsene. Men det må ifølge administrasjonen skje nå og slik som de har 
foreslått bla fordi administrasjonen har et budsjett på dette som må følges. 
 



Hovedansvar: Anne-Lise og Anne Grete 
 

• Arbeide for at idrettslagene får muligheter til selv, eller i samarbeid med andre 
aktører, å bygge og drifte anlegg.  
Nedsette en arbeidsgruppe med repr fra NFIR og interesserte IL. Første steg er å 
avklare hvilket handlingsrom NFK er klare for å gi oss, og hvilke prosesser NFK ser for 
seg. Deretter følge opp for å sikre en gjennomføring helt frem til politisk behandling.  
 
Stadfeste hva klubbene kan få hjelp til av kommunen for å gjøre dette. Får man f eks 
kommunal garanti og hva hvis det må stilles kommunal grunn til rådighet etc.   
 
Hovedansvar: Nina og Anne Grete 

 
2. NFIR skal arrangere et seminar med alle idrettslagene i forkant av beslutninger om NFIRs 

prioriteringer av anlegg 
 
Legges inn i årsplanen. Forutsetter at NFK gir oss bedre tidsrom for vurderingen enn vi har hatt 
tidligere. 
 
Nina gjør dette. 
 

3. NFIR skal gå i dialog med kommunen og eiere av private anlegg om fordeling av den totale 
treningstiden samlet sett  
 
Nedsetter en arbeidsgruppe med repr fra NFIR og aktuelle IL. Første steg er å søke å komme 
frem til et felles utgangspukt for dialog med NFK om løsning 
 
Hovedansvar: 
Arb gruppe utenfra: Ski IL alliansen, Kolbotn tennis, Siggerud IL, Kråkstad IL. 
Fra NFIR: Anne Grete Kaasa og Nina. 
 

4. NFIR skal igangsette et arbeid for å lage en strategi for toppidrett i kommunen 
Nedsetter en arbeidsgruppe med repr fra NFIR og aktuelle IL der første steg vil være en plan 
som diskuteres  på et klubbmøte. Målet er å få en strategi forankret i NFK.  
 
Hovedansvar: 
Arb gruppe utenfra: Follo HK, Follo FK. Lage et idrettsfellesskap i løpet av høsten og så gå i 
dialog med kommunen. 
Fra NFIR: Jan Thomas og Eivind 
 
 

5. NFIR skal avholde møter med medlemmene minst en gang pr halvår.  
Fastsette tidspunkt for to møter høsten 2021 
 
Fastsettes senere.  
 

6. NFIR skal arbeide for finansiering av administrativ ressurs for idrettsrådet 



Vi søker NFK om tilskudd (mai 2021). I tillegg er NFIR aktiv med å fremme et alternativt forslag 
til idrettstinget for at NIF eller idrettskrets også skal bidra.  
 
Dette er under arbeid. 
 

7. NFIR skal, i samarbeid med kommunen, evaluere partnerskapsavtalen og gjøre nødvendige 
justeringer i avtalen.  
Gjøres gjennomfølgende steg: 1. Drøftes i NFIRs styre 2. Drøftes med klubbene 3. Drøftes med 
NFK 
 
Arbeidet starter etter sommeren 2021 slik som planlagt over: 
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